

Bestyrelsesmøde, fredag d. 14/6 kl. 10.

1. Markvandring
2. Dugeværn
3. Kommunikation
4. Hæk
5. "Lopper på Vænget" & Gade-hygge
6. Bestyrelses seminar

Referat af bestyrelsesmøde d. 14/6 kl. 10

Til stede, Robert, Lene og Tina

Ref.: Tina

1. Markvandring

- i. Robert tager kontakt til afdelingens inspektør, så markvandring fremadrettet foregår i august mdr.

2. Dueværn

- i. Der mangler stadig at blive taget hånd om dueværn flere steder i afdelingen. Robert tager kontakt til inspektøren.

3. Kommunikation

- i. Robert vil som formand, være talerør ml. SAB og bestyrelsen.
- ii. Uanset hvilket bestyrelsesmedlem der foretager en handling på bestyrelses vegne, skal denne info videregives til resten af bestyrelsen.
- iii. Kun en samlet bestyrelse kan tage et valg på afdelingens vegne.

4. Hæk

- i. Flere af vores hække i afdelingen som ligger ud mod gaden, bør vi alle (beboerne) være opmærksom på – om disse burde klippes. Der opleves at køretøjer næsten ikke kan komme forbi, uden at få ridset bilen. Specielt opleves dette når 2 biler skal basere hinanden i bevægelse eller ved parkering.

- ii. Bestyrelsen har vendt ideen om et "Gade spejl". Robert vil tage kontakt til inspektøren, hvad det koster at gå et Gade spejl op.

5. Asfalt

- i. Flere steder på vores gader er der efterhånden huller i asfalten. Dette tages op med inspektøren ved kommende markvandring.

6. Lopper på Vænget & Gade-hygge

- i. Bestyrelsen vil i år forsøge at få et loppemarked stablet på benene, samt efterfølgende Gade-hygge.
- ii. Selvom bestyrelsen rigtig gerne vil bidrage til fællesskabet i afdelingen, kan vi ikke løfte opgaven selv, derfor laves der en tilmeldings skriv, som vil blive lagt i postkassen hos alle i afdeling 6. Alle de som vil deltage kan krydse sig af og ligeså de som ønsker at hjælpe med projektet. Vi håber på opbakning.

7. Kommende bestyrelsesmøde

- i. Næste bestyrelsesmøde vil være i juli mdr.